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Mieszkańcy Sierpca są bardzo zadowoleni, że Plac Fryderyka Chopina w Sierpcu jest coraz 
piękniejszy. 

Mieszkańcy kierują się wielką troską, żeby nie zepsuto tego,co zrobiono – bardzo proszą o 
usunięcie drzew, które uschły. 

Dwa  drzewa od strony jatek i trzy drzewa od strony wjazdu do rynku. 

Mieszkańcy chwalą ładne płyty chodnikowe, zwracają uwagę, że niektóre są uszkodzone. 

Mieszkańcy proszą, żeby układano je równiutko, żeby nie wystawały, bo będą utrudniały 
chodzenie ludziom, którzy nie podnoszą nóg. 



 



 

Drzewo od strony jatek – wymaga stwierdzenia, że jest uschnięte. 



 

  



 

Dąb od strony jatek. Pytanie czy wypuści  liście ? 



 

Uszkodzone płyty chodnikowe. Jest więcej tak uszkodzonych płyt. 



 

Trzy drzewa od strony wjazdu na rynek - wymagają stwierdzenia, że uschły.  
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